
銘傳大學_____學年度第_____學期各班班級幹部名單 

MCU Academic Year ___ Class Officer Form 

班級：      班級代號：      導師簽名：        日期：  年  月  日 
Class:         Class No:    Signature by Class Advisor:          Date: 

職   稱 學   號 姓  名 聯 絡 電 話 備  註 

班代 A01 
Class Leader 

    

副班代 A02 
Assistant Class Leader 

    

總務 A03 
General Affairs 

Coordinator 

    

學藝 A04 
Academic Coordinator 

    

糾察 A05 
Discipline Coordinator 

    

體育 A06 
Sports Coordinator 

    

衛生 A07 
 Health Coordinator 

    

康樂 A08 
Recreation 
Coordinator 

    

服務 A09 
Service Coordinator 

    

1.請每班填好一式三份（班代、導師、學務組各留存一份）後交回系辦，再請系祕集

中全系一份交回台北校區生輔組李元錡老師或桃園校區學務組李惠玉老師。 
Please fill in the form and make 3 copies (one each for class leader, class advisor, and Student 
Affairs Division to preserve) to give one to the department secretary. Please deliver one to Mr. 
Lee, Yuan-Chi or Mrs. Li, Hui Yu in Student Affairs Division. 

2.幹部名單、資料如有變動，請於備註欄內註明改選原因，並請導師簽名後送系辦及

學務組報備更正，以便和期末班級幹部獎勵名單相核。 
If student wants to change Class Officer information, please fill in the reason in the remarks 
columns. After the class advisor signs, please deliver to department secretary and Student Affairs 
Division for checking and rewarding at the end of semester. 

 


